
 
 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
Αθήνα, 05 Νοεμβρίου 2020 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ: Τον Υπουργό Οικονομικών 
 
ΘΕΜΑ: «Μείζον ζήτημα η ανησυχία των εργαζομένων των Ναυπηγείων Σκαραμαγκά» 
 
Κύριε Υπουργέ, 

Η προκήρυξη του ειδικού διαχειριστή για την πώληση του ενεργητικού των ναυπηγείων 
έχουν οδηγήσει σε πλήρη αβεβαιότητα και άγνοια για το τι μέλλει γενέσθαι για τους 
εργαζομένους των Ναυπηγείων Σκαραμαγκά. 

Συγκεκριμένα, η έκδοση της προκήρυξης παρουσιάζει ιδιαίτερα σημαντικά κενά που 
οδηγούν σ’ αυτή την κατάσταση. Δεν υπάρχει καμιά πρόνοια για τη μεταφορά των  θέσεων 
εργασίας τους στο νέο φορέα. Δεν υπάρχει κανένας όρος που να δεσμεύει το νέο φορέα 
στη διατήρηση των θέσεων εργασίας. 

Σημαντικό ζήτημα αποτελεί και το σύνολο του οφειλομένου ποσού προς τους 
εργαζόμενους. Αυτή τη στιγμή το ύψος της οφειλής υπερβαίνει τα 180 εκατομμύρια ευρώ 
και δε δύναται να καλυφθεί από το τίμημα της μεταβίβασης.  Παράλληλα για το ποσό που 
το Διεθνές Διαιτητικό Δικαστήριο έχει επιδικάσει σε βάρος του Ελληνικού Δημοσίου και 
υπέρ της ΕΝΑΕ και για το οποίο οι εργαζόμενοι έχουν επιβάλει, πριν την υπαγωγή της ΕΝΑΕ 
σε ειδική διαχείριση, κατάσχεση στα χέρια του Δημοσίου ως τρίτου, για την εξόφληση 
μέρους των δεδουλευμένων τους, το Δημόσιο αρνήθηκε να καταθέσει σχετική δήλωση και 
οι εργαζόμενοι αναγκάστηκαν να καταθέσουν ανακοπή στα αρμόδια Δικαστήρια, η οποία 
ακόμη εκκρεμεί. Επί πλέον, το Δημόσιο έχει ασκήσει αγωγή για την ακύρωση της απόφασης 
του ΔΔΔ στο Εφετείο Αθήνας και στη συνέχεια μετά την απόρριψή της , αναίρεση στον 
Άρειο Πάγο, η οποία ήδη συζητήθηκε και αναμένεται η έκδοση απόφασης 

Σε όλα αυτά προστίθεται και η εκκρεμότητα στο θέμα της ασφαλιστικής τους τακτοποίησης 
για διάστημα 18 μηνών. 

Με βάση τα παραπάνω, είναι απολύτως λογική η ανασφάλεια στους εργαζόμενους των 
ναυπηγείων Σκαραμαγκά και η επίλυση του προβλήματος αυτού είναι επιτακτική. 

Για τους λόγους αυτούς, ερωτάσθε κ.κ Υπουργέ: 
 
1. Υπάρχει από την πλευρά της ΕΕ  απαγόρευση της μεταφοράς του προσωπικού στο νέο 
φορέα, και τι σκοπεύετε να κάνετε για τη διασφάλιση των θέσεων εργασίας των 
εργαζομένων; 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

122

Ημερομ. Κατάθεσης:

5/11/2020

Ώρα κατάθεσης:

18:15'



2. Υπάρχει  προγραμματισμός ώστε μετά την έκδοση της απόφασης του Αρείου Πάγου 
σχετικά με την απόφαση του Διεθνούς Διαιτητικού Δικαστηρίου, το Δημόσιο να καταβάλει 
τα ποσά που έχουν επιδικαστεί υπέρ της ΕΝΑΕ, απ’ ευθείας στους εργαζόμενους, 
αποδεχόμενο την κατάσχεση των ποσών αυτών που έχουν επιβάλει οι εργαζόμενοι στα 
χέρια του ως τρίτου; Σε τι ενέργειες θα προβείτε για την ασφαλιστική τακτοποίησή τους για 
το διάστημα των 18 μηνών που εκκρεμεί; 

 

Η Βουλευτής 
Κωνσταντίνα (Νάντια) Γιαννακοπούλου 

 




